
  
         Solna-Sundbyberg 
 
Protokoll för styrelsemöte med Naturskyddsföreningen i Solna-Sundbyberg 
den 8/9 2014 
 
 
Plats: Länsförbundets kansli, Norrbackagatan 80, Stockholm 
Deltagare: Florian Reitmann, Gudrun Wahlén, Peter Zvejnieks, Laila Berglund, Pär Bergstedt,  
Joachim Åberg  
 
 

1. Mötets öppnande 
Florian Reitmann öppnade mötet. Dagordningen godkändes. 
 

2. Föregående protokoll 
Godkändes och lades till handlingarna. 
 

3. Råstasjön 
Florian informerade om läget med överklagande av byggbodarna och bostadshusen och 
det allmänna politiska läget. Peter och Pär rapporterade från nätverkets arbete. En 
manifestation för Råstasjön ägde rum 31 augusti. 
Pär informerade också om planer på byggnation vid Madenbäcken i Ör. 
Råstanätverket har fn 15000 kr att disponera. 
 

4. Riksstämman 
Florian och Joachim deltog från kretsen. Florian informerade om valet av ny riksstyrelse 
och stämmans arbete med motioner (Florian hade lämnat in tre personliga motioner). 
 

5. Wåhlberga äng 
Gudrun rapporterade om Ängens dag den 10 augusti. Som vanligt mycket trevligt med 
fint väder, spelmansmusik, god mat. De 11 deltagarna arbetade glatt och enträget, men vi 
orkade inte slå hela ängen denna gång. Aktiviteten är inrapporterad till Studiefrämjandet. 
Gudrun har nu varit ansvarig för ängsskötseln i 7 år och vill ha en diskussion om framtida 
organisation och engagemang från kretsens sida. 
Bestämdes att Gudrun tar kontakt med Solna stad (Veronica Boström) och Ulla Alm för 
att ordna ett separat möte om ängen någon gång i mitten av oktober. 
 

6. Inkommande post 
Inget speciellt.  
 

7. Hemsida/Face-book 
Face-booksidan fungerar bra. Hemsidan bör uppdateras (Florian). 
  



8. Övrigt 
Florian informerade om Naturskyddsföreningens Cykelkarneval som ägde rum på 
lördagen 6/9. Kretsen har enligt tidigare beslut bidragit med 5000kr till evenemanget. 
Mycket lyckat med ca 600 deltagare. 
Peter tog upp ett förslag om filmvisning av ”Inte bara honung”. Styrelsen positiv. 
En idé är att bjuda in Karolina Lisslö från Beeurban att hålla föredrag. 
 

9. Nästa styrelsemöte 
Måndagen den 24 november kl 18.00 
 
 
Vid protokollet       
 
 
Gudrun Wahlén       

 


